
СТАНОВИЩЕ  

 

- Освобождаването на предвидените, но незаети места е наложително с оглед на 

демографската криза в България.  Много малко са семействата, които ще помислят да 

имат второ дете, докато първото им дете ходи на частна градина и дават за нея по една 

заплата всеки месец. Разбира се, само ударния строеж на нови градини може да реши 

проблема с липсата на места и това трябва да стане реален приоритет на общината. 

Няма никаква полза от жонглиране с числа и обяваване на виртуални нови градини, а 

местата от 2009г до сега да са едни и същи.   

 

-Като временно решение трябва да се осигури частично реимбурсиране на таксите за 

частни градини на кандидатствали, но неприети в общинска градина деца.   

 

-Освен въвеждане на уседналост по райони за първото класиране наесен, трябва да се 

направи за в бъдеще по- детайлно райониране на подрайони, съобразено с броя на 

родените деца по райони и наличните във всеки район градини (нормално е тези 

подрайони да варират през годините). По този начин ще може децата, родени в 

определен район на София, да имат най-голям шанс да посещават най-близката до тях 

детска градина.  

 

-Да се увеличат неколкократно таксите за посещаване на градина, които не са 

променяни с години. Тези средства да остават в самите детски градини и да се ползват 

за финансово стимулиране на персонала, задължително наемане на допълнителен 

персонал и подобряване на материалната база.  

 

С уважение,   

Десислава Михайлова  

 

 


